
Valkealan yläkoulun vanhempainyhdistys ry, johtokunnan kokous  
 
Päivä: 27.11.2018 klo 18.00 
 
Paikka: Valkealan yläkoulu 
 
Läsnä: Heli Vaija, Anitra Raivio, Maaret Koskikuru-Hyppänen, Terhi Kansikas, Päivi 
Parkkonen ja Pauli Pölönen 
 
Poissa: Johanna Arola, Marja Rintanen, Timo Rintanen, Maija Seppälä, Tiina Ylä-outinen, 
Miia Vainonen. 
 
 
PÖYTÄKIRJA 
 

1. Kokouksen avaus 
• Kokous avattiin klo 18.10  

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

• Todettiin laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

3. Esityslistan hyväksyminen  
• hyväksyttiin esityslista 

 
4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

• todetaan vuosikokouksen pöytäkirja 

• todetaan, että hallituksen järjestäytymiskokous oli vuosikokouksen jälkeen, 
jossa valittiin varapuheenjohtajaksi Heli Vaija, sihteeriksi Päivi Parkkonen ja 
rahastonhoitajaksi Marja Rintanen. 

 
5. Yhdistyksen asiat 

• menneet  
i. Kannanotto (Liite 1). 

• Hyväksyttiin sihteerin laatima Kuntalaisaloite koulun 
rakentamispaikan selvittämiseksi. 

ii. Vanhempainilta 13.11.2018  
• ”Ei kukaan sano tollai” -vanhempainilta. Järjestäjinä Piia 

Kleimola, Sanna Hälvä ja Erja Vanhala. MLL Kymen Piiri ja JEV. 
(Liite 2) 

• Vanhempainyhdistys järjesti kahvituksen (Johanna ja Maaret) 
• Todettiin, että osallistujia oli noin 35. 

iii. JEV-avustuksen käyttö 2017-2018 
• todetaan, että rahat on käytetty liikuntavälineisiin 
• rahastonhoitaja tilittää JEV vuoden loppuun mennessä 

• tulevat 
i. Turvallisesti mopolla kurssi 8.4.2019, Petri Tuovinen. 

• Järjestetään kaikille 8-luokkalaisille 
• Liikenneturvallisuus ja liikenneraittius. 



• Iltapäivällä toiminnallinen osuus (valinnainen), n. 30% 
osallistunut. 

• Haetaan KymiYhtiön 100-vuotissäätiön avustusta. Pj ja 
rahastonhoitaja tekevät hakemuksen tammikuun 2019 loppuun 
mennessä. Haetaan 650€. 

ii. Yhteisöllinen oppilashuoltoryhmä vanhempainyhdistyksen edustajan 
nimeäminen. 

• Nimetään edustaja, kun päivämäärä selviää. 
iii. Valokuvarahat maksetaan tammikuussa 2019. 

• Käyttökohteesta sovitaan kevään 2019 aikana. 
iv. Jäsenmaksu 

• Jäsenmaksukaavake laitetaan wilmaan, peda.nettiin ja 
todistuksen välissä. 

v. Toimintasuunnitelman viimeistely 2018-2019 
• Puheenjohtaja viimeistelee toimintasuunnitelman yhdessä 

sihteerin kanssa. 
vi. Puheenjohtaja muuttaa PRH:lle nimenkirjoittajien muutokset 

• PRH:lle tiedot puheenjohtajan ja sihteerin muutoksesta 
 

 
6. Suomen vanhempainliiton terveiset 

• PJ välittää vanhempainliiton sähköpostit johtokunnalle 
 

7. Talous 
• Siirretään seuraavaan kokoukseen. 

 
8. Koulun kuulumiset. 

• Voimassa oleva valokuvasopimus Seppälän koulukuvan kanssa. 
Peruskuvapaketti 12,90 (ryhmäkuva, muotokuva, tarrakuva). Tämä tarjous 
on löydyttävä helposti digitaalisesta listasta. 

• Yhtenäiskoulu: rakentamispäätös on tehty. 
 

9. Muut asiat 
 

• kokouksen koollekutsuminen 
i. PJ lähettää esityslistan viikkoa ennen kokousta (tarvittaessa 

keskustelee etukäteen johtokunnan kanssa esityslistalle tulevista 
asioista) 

ii. Yhteystietojen päivittäminen (johtokunnan sisäiseen käyttöön) 
iii. Päätettiin perustaa vanhempainyhdistykselle WhatsApp ryhmä 

 
• sääntömuutosasiat 

i. seuraavan kokouksen esityslistalle, mikä on sääntömuutosasian 
tilanne ja miksi se ei ole edennyt. PJ selvittää tilanteen. 

• Peda.net 
i. Yhdistyksen asiakirjoista peda.net julkaistaan: 

• vuosikokouksen pöytäkirjat 



• toimintasuunnitelma 

• hallituksen kokouksen esityslistat ja pöytäkirjat. 
ii. Peda.net tunnukset nyt Heli Vaijalla, pyydetään sihteeri Päivi 

Parkkoselle (sihteeri)  
• pöytäkirjat lähetetään sähköpostitse johtokunnan jäsenille (2 viikon 

kuluessa) 
 
10. Seuraava kokous 

• 14.1.2019 klo 18 
 

11. Kokouksen päättäminen 
• PJ päätti kokouksen 19.44 

 
 
 
 
________________________ _______________________ 
 
Heli Vaija, pj  Päivi Parkkonen, sihteeri 
 

 

 

 
  



LIITE 1. 

 

Valkealan Kirkonkylän koulun sekä Valkealan yläkoulun vanhempainyhdistykset pyytävät 
selvittämään seuraavaa: 
 
Kuntalaisaloite (KuntalaL (410/2015) 23 §) 
 
Aihe: Yhtenäiskoulun rakentamispaikka Valkealassa 
Aloite: Pyydämme selvittämään, onko mahdollista rakentaa uusi yhtenäiskoulu entisen alakoulun 
ja nykyisen moduulikoulun paikalle lukion läheisyyteen. 
 
Perustelut: 

1. Koulusta on mahdollista suunnitella useampaan suuntaan laajeneva, jolloin välituntialueet 
ja toiminnallisuus voisivat toteutua paremmin kuin nykyisessä pitkässä ja kapeassa 
Likolampeen yhdeltä sivulta rajoittuvassa ratkaisussa. Koulu voisi yhdeltä osaltaan olla 
puolikaari Likolammen alakoulun puoleisessa päädyssä rantaa mukaillen ja muodostaa 
yhden siiven kohti lukiota. Tässä ratkaisussa pitää selvittää alueella sijaitsevan vapaa-ajan 
kiinteistön tilannetta. 

2. Läheisyydessä on linja-autoille luontevat kulkureitit Lukionkaaren varrella. Oppilaiden 
liikkuminen on esteetöntä ja turvallista. 

3. Koulun piha-alueet on mahdollista suunitella avautuvaksi useaan suuntaan. Erityisesti 
nykyinen välituntialue kaukaloineen on helposti tavoitettavissa ja lähellä. Tämä 
mahdollistaa aidosti toiminnallisten piha-alueiden suunnittelun eri-ikäisten tarpeita 
vastaavaksi.  

4. Yhteydet liikuntapaikoille Valkealatalon suuntaan ovat selkeät Lammenpolun kautta.  
5.  Kokonaisuus asettuu luontevaksi koulukokonaisuudeksi, yhdistyen lukioon ja 

liikuntapaikkoihin. Rakennukset eivät ole irrallaan toisistaan. Rakentamisessa kannattaa 
tarkastella esimerkiksi lukion auditorion hyödyntämistä yhtenäiskoulun tarpeisiin. 

6. Kirjastolle on tähän kompleksiin löydettävissä paikka esimerkiksi nykyisen yläkoulun 
suuntaan, joka mahdollistaisi kuntalaisten asioinnin ja koulunkäynnin turvaamisen. 
Koulualueella ei voi liikkua kuka tahansa. 

7. Entisen kunnanviraston tontti sijaitsee hyvällä paikalla Likolammen rannalla, jolloin voisi 
kuvitella, että kyseinen tontti olisi mahdollista kaavoittaa asuinkerrostalon rakentamiseen 
ellei tähän rakenneta yhtenäiskoulua. 

8. Pyydämme, että vaihtoehto selvitetään pikaisesti, jotta tämä ei viivästytä yhtenäiskoulun 
rakentamisen aloittamisen aikataulua vuonna 2020.  

 
 
 

Valkealan Kirkonkylän koulun vanhempainyhdistyksen johtokunnan sekä Valkealan yläkoulun 
vanhempainyhdistyksen johtokunnan puolesta, 
Päivi Parkkonen 
 

 
 

 


